



DERMACOL

PROFESSIONAL HAIR COLOR

Hair Color

DERMACOL, the European specialist in skin & body care since 1966, is expanding its product portfolio and is proud to introduce high quality PROFESSIONAL HAIR COLORS which were developed in cooperation with professionals and a leading German manufacturer of hair dyes.

The professional coloration concept meets the highest demands for intensive, long-lasting coloration and guarantees perfectly brilliant colors and complete care while ensuring outstanding coverage. A wide range of brilliant and expressive shades is continuously being added to stay current with the latest trends and allow you to offer modern and stylish coloration in every color your customer might desire. DERMACOL PROFESSIONAL HAIR COLOR nourishes the hair with high-quality active substances, even when coloring. The result is brilliant, shiny and healthy hair in trendy intensive colors.

تقوم ديرماكول، الخبراء الاوربيون في العناية بالبشرة والجسم منذ العام 1966، بتوسعة مدى إنتاجها وتفخر بتقديم منتجاتها عالية الجودة من صبغة الشعر للمحترفين والتي طورت بالتعاون مع محترفي وقادة صناعة الصبغة الالمان. مبدأ صبغ الشعر للمحترفين يلبي اعلى المتطلبات من حيث قوة وديمومة اللون ويضمن الالوان اللامعة والعناية الكاملة وفي ذات الوقت التغطية العالية. كما يتم استحداث واصفة مجموعة واسعة من الالوان الرائعة لمواكبة احداث صيحات الموضة ولكي تتمكنوا من تقديم كل ما يرغب به عملائكم من ألوان عصرية جديدة ومتطورة. صبغة ديرماكول للمحترفين، تغذي الشعر بفضل مكوناتها الفعالة عالية الجودة، حتى اثناء صبغ الشعر، النتيجة شعر رائع صحي ولامع بألوان عصرية.



Model from the front page

– products used for the hair dye:

1) Coloring of the hair on the top of the head: 6/77 + 6% oxydant; Coloring from the middle to the ends of the hair: 7/77 + 6% oxydant; 2) Cut

Model on page 2

– products used for the hair dye:

1) Coloring: 8/71 + 6% oxydant; 2) Cut

- 100% COVERAGE & LONG-LASTING COLORS
- AN INTENSE & BRILLIANT LOOK
- A PROFESSIONAL COLORATION CONCEPT

- 100% تغطية والون تدوم طويلا
- شعر رائع بألوان مركزة
- مبدأ صبغ للمحترفين



DERMACOL is introducing a range of high quality shades that provide 100% coverage and meet the highest demands in terms of intensive, long-lasting and trendy color results.

DERMACOL PROFESSIONAL HAIR COLOR nourishes the hair with high-quality active substances during the coloring procedure – almond protein and keratin strengthen the structure of your hair and ensure a brilliant look and a long-lasting color.

All shades of the DERMACOL PROFESSIONAL HAIR COLOR range mix well with each other. For proper application, please read and follow the instruction leaflet inside the product folder.

تقدم ديرماكول مجموعة من الألوان عالية الجودة تؤمن تغطية 100% وتلبي اعلى المتطلبات من حيث قوة وديمومة اللون ومواكبتها للموضة.

صبغة الشعر من ديرماكول تغذي الشعر من خلال المواد الفعالة حتى أثناء عملية صبغ الشعر – بروتينات اللوز والكيراتين تقوي تركيبة الشعر وتضمن المظهر اللامع وديمومة اللون.

جميع ألوان المجموعة من صبغة ديرماكول للمحترفين تتمزج جيدا مع بعضها البعض. للاستخدام الصحيح، الرجاء قراءة نشرة التعليمات المرفقة داخل علبة الصبغة.

Products used for the hair dye:

1) Coloring: 2x shade 5/8 + 6% oxydant; 2) Cut

INTENSIVE RED

For trendy, extraordinary, long-lasting brilliant highlights with a glossy shine!

الاحمر المركز

لخصل شعر بألوان عصرية رائعة تدوم طويلا
وبلمعان لا يضاهاى!



Extraordinary, very intensive and extravagant colors are so attractive and desired. So if you want to create an eye-catching, unmistakable and trendy look with brilliant highlights and a glossy shine in your hair, combine your desired shade of **DERMACOL PROFESSIONAL HAIR COLOR** and the **INTENSIVE RED** shade and mix them at 1:1 ratio with DERMACOL CREAMY OXYDANT at a 1:1 ratio (Example: 30ml DERMACOL HAIR COLOR + 30ml INTENSIVE RED shade + 60ml DERMACOL CREAMY OXYDANT).

ألوان متميزة، غنية وشديدة التركيز مطلوبة وغاية في الجاذبية. اذا كنت ترغبين في الحصول على شعر لامع بخصل رائعة ومظهر عصري وملفت لا يمكن ان تخطفه العين، اخلطي ألوانك المفضلة من صبغة ديرماكول للمحترفين مع ألوان الأحمر المركز بنسبة 1:1 مع اكسجين ديرماكول ايضا بنسبة 1:1 (30 مل من الصبغة + 30 مل احمر مركز + 60 مل اكسجين ديرماكول).

R - R



RED - RED
أحمر - أحمر

R - V



RED - VIOLET
أحمر - بنفسجي

Products used for the hair dye:

- 1) Bleaching of grown out hair with Bleaching Powder;
- 2) Coloring of the entire hair length including roots: 12/11 + 3% oxydant;
- 3) Cut;
- 4) Coloring of ends: Intensive Red (Red - Violet)

MIX TONE

To intensify the nuances of each color!

ألوان الخلط لتكثيف قوة اللون!

Because the color range is very wide and diverse, the requirements and color typology may differ from one customer to another and each person's hair requires a different attitude, Dermacol has developed an additional product, MIX TONE. It adds a special dimension to individual **DERMACOL PROFESSIONAL HAIR COLOR** shades and creates a wider color spectrum that suits your customers' different needs.

MIX TONE shades are not to be used on their own, but only to intensify and make the desired color shade unique. Adding just a few centimeters to **DERMACOL PROFESSIONAL HAIR COLOR** is absolutely sufficient. The amount of mixing shades you add can be increased depending on the desired color result. The mixing shades are added to the prepared color mixture without adding any H₂O₂.

من المعروف ان درجات اللون واسعة ومتعددة، واحتياجات وتصنيف اللون تختلف من عميل إلى آخر وطبيعة ونوع الشعر التي تختلف من شخص إلى آخر وتحتاج بالتالي إلى معالجات مختلفة، لذا تضمنت صبغة ديرماكول منتجاً إضافياً: ميكس تون: يضيف لألوان صبغة ديرماكول للمحترفين بعداً خاصاً مما يجعل درجات اللون عريضة كي تناسب أذواق واحتياجات العملاء.

ألوان ميكس تون لا تستخدم منفردة ولكن تستخدم فقط لزيادة قوة اللون المطلوب مما يجعل منه لونا مميزاً وذلك باضافة عدة سنتيمترات من ميكس تون إلى الصبغة. ان زيادة كمية ميكس تون ممكنة وتعتمد على درجة اللون المطلوبة، كما ان اضافة ألوان ميكس تون إلى خليط الصبغة لا يحتاج إلى اضافة الاكسجين H₂O₂.

00/2	00/5	00/8	00/13	00/0C	00/0F
ASH MIX	RED MIX	VIOLET MIX	GREEN MIX	BLEACHING REINFORCER CLASSIC	SUPER LIGHTENER FORTE
مزيج الأش	مزيج الأحمر	فيوليت ميكس	مزيج الأخضر	معزز سحب اللون	مفتح قوي التفتيح

DERMACOL
PROFESSIONAL HAIR COLOR

Hair Color



STYLING GEL

with Bisabolol for a reliable and desired shape of your hair!

DERMACOL
PROFESSIONAL HAIR COLOR

Hair Color

ستايلينغ جل

جل بالبيسابولول، لتسريحة شعر تدوم كما تحب!

This styling gel provides your hairstyle with an ultra strong fixation thanks to the formula with Bisabolol and a UV filter that will perfectly fixate the shape of your hair as desired. Thanks to its texture, the gel does not dry your hair out and provides it with the necessary protection against adverse environmental effects. The hair will be perfectly styled all day long. For a wet hair effect, apply the gel onto wet hair.

هذا الجل يؤمن لتسريحة الشعر ثباتاً عالياً ومثالياً يدوم طويلاً بفضل تركيبته التي تحتوي على البيسابولول وفلاتر يو في، وبفضل تركيبته أيضاً، لا يسمح هذا الجل بجفاف الشعر ويؤمن له الحماية اللازمة من آثار البيئية الضارة. سيقف الشعر مثالي التسريح طوال اليوم. للحصول على مظهر الشعر المبلل، ضع الجل على شعر مبلول.



BLEACHING POWDER

Dust-free powder lightener

Bleaching powder is a high quality professional lightening product. It can be used for light sheens, highlights and extreme lightening of the hair. It provides effective, controlled and reliable lightening with up to 7 levels of lift without creating yellow-orange tones. A professional coloration concept – specially developed for professional use in cooperation with professionals and a leading manufacturer of hair dyes.

بودرة سحب لون الشعر

بودرة غير متطايرة لتفتيح لون الشعر

بودرة سحب لون الشعر عالية الجودة للمحترفين. يمكنك استخدامها لتفتيح لون الشعر وتحصيل الشعر وسحب لونه. تؤمن البودرة تفتيحاً فعالاً، متحكماً به ومضموناً يصل حتى ٧ درجات بدون اللون الاصفر-البرتقالي. مفهوم الصبغة للمحترفين – تم تطويره خصيصاً لاستخدام المحترفين فقط بالتعاون مع المحترفين وقادة تصنيع صبغة الشعر.



- Lightens up to 7 levels of lift / تفتيح للشعر حتى ٧ درجات
- Blue bleach, light powder consistency / بودرة زرقاء اللون، بودرة خفيفة متجانسة
- Dust- and odor-free / غير متطايرة وغير معطرة
- For extra bright, cold to ashy blonde shades without yellow-orange tones / لتفتيح لون الشعر، بدون حرارة، لون اشقر رمادي بدون الاصفر-البرتقالي

Products used for the hair dye:
1) Highlights with hair lightener Bleaching Powder; 2) Cut, shape modeling

DERMACOL COLOR CARE

مجموعة العناية بالشعر المصبوغ من ديرماكول

DERMACOL
PROFESSIONAL COLOR
Hair Color

For beautiful, healthy and properly moisturized and restored color-treated hair. Protect your color against fading!

لشعر جميل وصحي ورطب ومصبوغ معتنى به جيدا. احمي لون شعرك من البهتان!



SHAMPOO FOR COLORED HAIR with Keratin, Panthenol and Glycerin

This shampoo for color-treated hair with an effective formula restores the optimal pH to your hair, moisturizes and nourishes it, while helping to lock colored pigments inside the hair and preventing your color from fading. Keratin helps restore the structure of damaged hair and renews its firmness and shine. For a long-lasting vibrant color.

شامبو للشعر المصبوغ بالكيراتين، البانثينول والجلسرين شامبو للشعر المصبوغ بتركيبية فعالة تعيد درجة القاعدية المثلى (PH) لشعرك، وترطبه وتغذيه وتحبس الوان الصبغيات داخل الشعر لتمنع اللون من البهتان. يساعد الكيراتين على اعادة ترميم الشعر المتضرر ويجدد قوته ولمعانه. للون حيوي يدوم طويلا.

CONDITIONER FOR COLORED HAIR

with Keratin, Shea Butter, Jojoba and Olive Oil

This conditioner for color-treated hair helps prolong the stability and intensity of your color and adds a radiant shine. Its effective formula minimizes hair color fading and nourishes your hair. Keratin helps restore the structure of damaged hair and renew its firmness and shine. Shea butter and natural oils nourish capillary fibers, seal hair ends and leave your hair soft to the touch and easy to comb.

بلسم للشعر المصبوغ بالكيراتين، زبدة الشيا، زيت الجوجوبا وزيت الزيتون بلسم للشعر المصبوغ يساعد على اطالة ثباتية وقوة لون شعرك ويضيف اللعنان المتوهج. تركيبته الفعالة تقلل بهتان لون الشعر وتغذيه، وتحبس الوان الصبغيات داخل الشعر لتمنع اللون من البهتان. يساعد الكيراتين على اعادة ترميم الشعر المتضرر ويجدد قوته ولمعانه. زبدة الشيا والزيت الطبيعية تغذي الياف الشعر، وترمم نهايات الشعر وتجعله ناعم الملمس سهل التسريح.

HAIR MASK FOR COLORED HAIR

with Keratin, Shea Butter, Jojoba and Olive Oil

This hair mask for color-treated hair intensively nourishes and seals the hair all along its length while providing all necessary moisturization. The effective formula for color-treated hair reduces color fading and makes your hair radiant and shiny. Keratin helps restore the structure of damaged hair and renew its firmness and shine. Shea butter and natural oils nourish the capillary fibers, seal hair ends and leave your hair soft to the touch. For a long-lasting vibrant color.

قناع للشعر المصبوغ بالكيراتين، زبدة الشيا، زيت الجوجوبا وزيت الزيتون قناع للشعر المصبوغ يغذي ويلحم الشعر على طول له الترطيب اللازم، تركيبته الفعالة تقلل بهتان لون الشعر وتمنحه اللعنان المتوهج. يساعد الكيراتين على اعادة ترميم الشعر المتضرر ويجدد قوته ولمعانه. زبدة الشيا والزيت الطبيعية تغذي الياف الشعر، وترمم نهايات الشعر فتجعله ناعم الملمس. للون حيوي يدوم طويلا.



Products used for the hair dye:

- 1) Coloring of the whole length; 8/44 + 6% oxydant; 2) Cut, shape modeling

Available hairdresser materials

إكسسورات

DIGITAL SCALE

الميزان الرقمي

Art. No P3351E



Capacity:
5kg/1g

Unit:
g lb oz ml

Graduation:
d=1g

Auto zero /
Auto off
in 70 seconds

2xAAA
battery incl.

TINT BOWL FOR MIXING COLORS

وعاء المزج

Color: black with logo

Size: 360ml

Material: PP, silicone handle and bottom

Ref. No. P3354E



PROTECTIVE GLOVES

الكفوف الواقية

Color: pink

1 box = 100 pcs (50 pairs)

Ref. No. P3358E



TINT BRUSH WITH COMB

فرشاة الصبغ مع مشط

Color: black with logo

Ref. No. P3356E

LARGE TINT BRUSH

فرشاة الصبغ

Color: black with logo

Art. No. P3355E



SMALL TINT BRUSH

فرشاة صبغة صغيرة

Color: black with logo

Art. No. P3411E

CUSTOMER'S CAPE

غطاء الرأس

Color: black with logo

Size: 128x148cm

Material: 100% polyester

Ref. No. P3357E



HAIRDRESSER APRON

مربوول المزين

Color: black with embroidered logo

Size: 78x110cm

Material: nylon/polyester blend,
water resistant

Ref. No. P3353E



TOWEL

المنشفة

Color: black with logo

Size: 50x90cm

Material: 100% cotton

Ref. No. P3349E



DERMACOL
PROFESSIONAL HAIR COLOR

Hair Color



DERMACOL

PROFESSIONAL HAIR COLOR

Hair Color

MANY COLORS, ONE DERMACOL

Dermacol a.s.,
Výtvarná 4, Prague 6, Czech Republic
Tel: +420 296 836 111
Email: export@dermacol.cz
www.dermacol.com



2019